
Referat fra styremøte i NUH 09.09.22 
Sted:  Teams 
Tid:  Kl. 18.00 – 20.00 
 
Innkalt: Alf Frimanslund (Styreleder) 
  T. Thorgeir Harsem (Nestleder)  
  Øystein Sørbø (Kasserer) 
  Heidi Helgesen Næss  
  Liv-Runi Syvertsen  
  Tore Bergstøl  
  Arne Teigen 
  Tormod Holmslet 
  Hans Erik Lie 
  Håkon Holtskog (Sekretær) 
 
Spesielt invitert til dette møtet: 
Ordfører Jan Gaute Bjerk 
Utmarksforvalter Trine-Lise Slåtsveen 
Bygdeutvikler Lars Granhaug (meldte avbud) 
Kommunalsjef NMK Kristoffer Grette 

Agenda: 
 

1. God kjennelse av innkallelse. 
Ok. 
 

2. Godkjennelse av referat fra sist styremøte. 
Ok. 
 

3. Tilskudd til Sti og Løypenemnda. Utbetalinger og beregninger av tilskudd. 
Infrastrukturfondet? (sendt inn av Alf) 
Dette kan utmarksforvalter Trine-Lise svare ut. 
Trine-Lise svarte ut dette spørsmålet og orienterte rundt arbeidet med fordeling av 
tilskuddet. Utbetaling av tilskuddet vil skje fortløpende etter regnskap har kommet inn. Det 
er noen regnskap, som mangler.  
 
Trine-Lise orienterte ang. infrastrukturfondet. Her finner dere mer ang. fondet på 
kommunens hjemmesider. Arbeidet med innkreving er noe krevende da det er forskjellige 
klausuler på tomter. Det er også tomteselgere, som ikke rapportere inn salg. Arbeidet med 
få satt dette i mer system vil fortsette og det sendes ut purringer til tomteselgere. 
 

4. Åpningstider miljøstasjonen på Grønneflåta. Nå har stasjonen åpen en lørdag i måneden fra 
kl. 10.00 – 14.00. Det er meget liten trafikk på stasjonen da. Skal vi fortsette med denne 
åpningen på lørdag, må det være mer trafikk. Eller passer det bedre med: 

A. Fredag 14.00 -19.00? 
B. Mandag 10.00 – 14.00? 

 
Miljøstasjonen har normalt åpent på tirsdager 10.00 – 15.00 og torsdager 14.00 – 19.00. 



Håkon informerte ang. dette punktet og det ble enighet om at representantene i styret 
skulle ta dette med sine hytteområder og gi en tilbakemelding innen 30.09.22. 
 

5. Vi som hytteeierforening ønsker å spørre om hvorfor vi ikke hører noe om innspill - eks. 
«høringsrunde» i forbindelse med fornyelse av konsesjon. Opplever at kommunen ikke 
sjekker ut innspill fra hytteeiere. 
  
Bare tilfeldig at jeg som leder fikk en telefon fra en annen lokal hytteeier og grunneier. Når 
konsesjon fornyes etter 40 år - burde man kunne brukt Nore og Uvdal Hytteforbund i 
prosessen. Vi i styret var ikke kjent m at det er en prosess rundt fornyelse. (sendt inn av 
Heidi) 
 
Ordfører Jan Gaute svarte ut dette spørsmålet. 
 

6. Plutselig kom det tilbud i sommer om fiber (muligens kun på kommunale tomter?!), 
Dessverre m kort svarfrist 1.8., fra Numedal Fiber. Vanskelig for oss å organisere, rekke 
eventuelt diskutere med eller anbefale noe for de andre hytteeiere. (sendt inn av Heidi) 
 
Dette punktet ble svart ut av Håkon og det oppfordres hytte eiere i området om å ta direkte 
kontakt med Numedal Fiber, ved Arild Nilsen telefon 406 31 000, epost 
arild.nilsen@numedalfiber.no. 

 
7. Det påbegynnes arbeid med fiber frem til Natten på Tunhovd nå i høst. Dette arbeidet skal 

være ferdig i løpet av høsten 2023. 
 
Håkon redegjorde for dette punktet og her oppfordres det hytte eiere, som vil ha installert 
fiber på hytte til å ta direkte kontakt med Numedal Fiber. Kontakt informasjon se punkt 
over. 
 

8. Det pågikk helikoptertrafikk og aktivitet i «Telenormasta» på Røphol. Hva skjer, 
spekulasjoner om Telia?! (sendt inn av Heidi) 
https://www.altibox.no/fiber-5g/?utm_medium=email&utm_source=NG-
Dialogue&utm_campaign=Fiber+vs.+5G+Gruppe2+september&utm_date=06.09.2022+12%
3a00 
 
Håkon forklarte rundt dette punktet og fortalte at kommunen har ingen kontakt med Telia 
eller Ice. Kommunen har god kontakt med Telenor. 

 
9. Hva er status for renovasjon, kildesortering. Containere i bakken? (sendt inn av Heidi) 

 
Ordfører Jan Gaute og Håkon forklarte rundt dette punktet og kommunen regner med å få 
på plass kildestasjonene innen et år. 
 

10.  Signering i Altinn.no 
 

11. Eventuelt 
Flytte til hytta. (sendt inn av Torgeir) 
 
Ble svart ut av kommunalsjef Kristoffer. Se kommunens hjemmeside eller ta kontakt med 

https://www.altibox.no/fiber-5g/?utm_medium=email&utm_source=NG-Dialogue&utm_campaign=Fiber+vs.+5G+Gruppe2+september&utm_date=06.09.2022+12%3a00
https://www.altibox.no/fiber-5g/?utm_medium=email&utm_source=NG-Dialogue&utm_campaign=Fiber+vs.+5G+Gruppe2+september&utm_date=06.09.2022+12%3a00
https://www.altibox.no/fiber-5g/?utm_medium=email&utm_source=NG-Dialogue&utm_campaign=Fiber+vs.+5G+Gruppe2+september&utm_date=06.09.2022+12%3a00


Lars Granhaug, som er bygdeutvikler ang. dette. Han treffes på telefon 926 37 080 eller 
epost lg@noreuvdal.no. 
 
Når det gjaldt strømstøtte til hytter, har ikke kommunen muligheter til å gi det. Dette ble 
svart ut av ordfører Jan Gaute. 
 
Hva skjer i sentrums gata på Rødberg 
 
Håkon fortalte kort ang. oppussingen av sentrumsgata og at det regnes med å stå ferdig i 
november/desember 2022.  
 
Ideverksted besøkssenter Hardangervidda. 19.09 på Camp Uvdal fra kl. 15.00 – 18.30 
 
Håkon fortalte og oppfordret hytte eiere til å komme på dette ideverkstedet. Legger ved 
invitasjon til dette. 

 
 
Referent 
Håkon Holtskog 
Sekretær Nore og Uvdal hytteforbund 
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